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Vyhodnocení dotazníkového 
šetření



Profil dotazovaných lidí
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Celkem 1090 respondentů.
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Co lidem v území vadí?
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Další podněty k otázce zaznělo, špatné řešení MHD v území, obavy
z developerských projektů a obava z malé plochy zeleně po
revitalizaci.
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Lidem nejvíce vadí stávající nevyužití území.



Jaké jsou Vaše představy o budoucím celkovém řešení 
centrálního parku Jezdeckých kasáren?
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drobné obchody a služby

místo pro venčení psů

hřiště pro seniory

sportoviště, workout

nové cesty, pěšiny

dětská hřiště pro různé věkové skupiny

rozšíření botanické zahrady

zázemí parku (WC, kavárna, občerstvení)

vodní prvky - rybník, jezírko, vodní střiky,…

volná travnatá plocha pro aktivní využití

lavičky, lehátka, odpadkové koše

vzrostlé stromy, keře a kvetoucí záhony
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Co by měl centrální park a okolí občanům nabízet?

Lidé nejvíce touží po místě, kde mohou odpočívat
obklopeni vzrostlými stromy a zelení.



Další podněty k areálu bývalých Jezdeckých kasáren
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Další komentáře respondentů
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„Nevěřím, že park bude založen. Už několik desetiletí je jedinou
plochou pro vycházku cesta mezi zahradami na hřbitov.“

„Kdy to bude?“

„Aby už se s tím konečně něco dělalo...“

„Hlavně žádný obchod a parkoviště, zákaz vstupu spoluobčanů, jinak se
tam budou všichni bát chodit.“

Chceme tam místo, kam můžeme zajít ve volném čase, kde najdeme nějaké 
vyžití a prostor pro setkávání.

„Vytvořit krásné relaxační prostředí.“

„Udělal bych tam jeden park složený ze všech, rozdělil bych je na úseky např. Skatepark,
Workout zone, dětské hřiště, chill posezení.“

„Čím víc zeleně do města, tím lépe. Hlavně žádné malé stromy. Víc vysokých stromů a klidně
i jehličnany. Je jich tady velmi málo.“

„Bydlíme v blízkém domě a nechceme žádnou cyklostezku, procházející skladem města, kolem
domu...“

„Přimlouvám se za mnohem větší rozšíření botanické 
zahrady. Vybudování skleníků pro teplomilné rostliny.“

„Ať zůstane neprůchozí, pokud město nevyřeší nepřizpůsobivé…“

„Prosím o poskytnutí prostoru všem věkovým skupinám.“ 

„Využití budovy bývalé kryté Jízdárny!“

„Je to velký nevyužitý prostor v centru města, kde chybí větší plochy zeleně. Přivítal bych tedy,
pokud by zde vzniklo, co nejvíce parkové plochy a například i využití srážkové vody z plánované
bytové zástavby, jako v parku na Okružní.“

„Mohl by zde být prostor pro moderní umění (např. sochy). Centrálním bodem parku by mohla
být socha připomínající minulost daného území a zároveň i vojenskou minulost Prostějova.“


